
 

Заједница електротехничких школа Србије 
Александра Медведева 18, Ниш 

 018 / 588 – 707      018/ 588-708     www.zetss.edu.rs 

број текућег рачуна:    150-0000025025701-65 
код Eurobank Direktna  a.d. Beograd ПИБ: 103319332 

 
Деловодни број: 666 
Датум: 08.04.2024. 

 
ЗАПИСНИК 

СА 13. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Тринаеста седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 6. марта 
2024. године у просторијама МЕШ „Гоша“ у Смедеревској Паланци. У раду седнице учествују: Небојша 
Соколовић, Бранко Суботић,  Бранислав Мићовић/мења Мирољуба Сеничића/, Марјан Иванов, Ермидин 
Елезовић и Горан Станковић. Вера Живановић се јавила да због обавеза у школи не може стићи за седницу 
председништва веће долази на седницу ИО. Седници председништва присуствује и Драгана Рашић из ЕТШ 
„Никола Тесла“ Београд. 

Седница Председништва почела је у 10.15. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Седницу председништва отворио је Небојша Соколовић поздравио све чланове Председништва, 

констатовао да постоји кворум за доношење одлука и предложио је следећи: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Усвајање записника са 12.  седнице председништва, 
2. Актуелности у средњем стручном образовању 
3. Припрема за 9. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС 
4. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневног реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 12. седнице Председништва усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Небојша Соколовић је најавио тачку дневног реда и реч дао секретару Заједнице Горану Станковићу. 
Горан Станковић је рекао да је јуче од Маје Тодоровић из ЗУОВ-а добио маил и да ће сада укратко 

пренети шта му је она написала у вези неких актуелних дешавања која су битна за нашу Заједницу. 
1. У процесу је израда новог предлога плана и програма за два образовна профила: 

 Техничар информационих технологија 

 Техничар за администрирање рачунарских мрежа 
2. Очекујемо да буде објављен СК за Електротехничара рачунара, који ће такође добити нов план и 

програм наставе и учења 
3. Објављени су нови приручници за Електротехничара мултимедије, Електротехничара рачунара, 

Електротехничара енергетике и Електротехничара обновљивих извора енергије. Приручници су 
само допуњени новим теоријским задацима, који ће бити део испита већ у јуну. 

4. Објављен је Приручник за полагање завршног испита за образовни профил Електричар. Обука за 
реализацију испита се очекује током априла. Као могући домаћин би могла бити  ЕТШ „Никола 
Тесла“ у  Нишу они имају и опрему и двојица наставника су били у РГ, након договора са 
директором Соколовићем заказаће се термин и о томе обавестити школе. 



5. Подаци о помоћним наставницима ће бити део нових планова за три наведена профила. 
6. Одобрена је збирка задатака за прву годину учења програмирања за ЕИТ, али се може користити и у 

другим профилима, издавач је ШС Гајић. 
Горан Станковиће је у наставку свог излагања рекао да је јуче договорио са директорком ЕТШ „Земун“ 
Јеленом Радуловић да једна о аутора горе поменуте збирке данас на седници ИО представи збирку. 

Након Горана Станковића у дискусију се укључио Небојша Соколовић и рекао је да ће, када буду 
стигли, Милош Благојевић и Богољуб Лазаревић видети са њима које су то још новости и актуелности које 
су битне. Затим је додао да је разговарао са Мајом Тодоровић о специјалистичком обаразовању и да је ту 
неопходно отпочети са радом на иновирању већ постојећих програма, предлогу неких нових или гашењу 
неких постојећих који су превазиђени. 

Марјан Иванов је обавестио присутне да је разговарао са Иваном iz ГИЗ-a који му је прено њихову 
намеру да се одређени број профила припреми у оквиру „Зелене транзиције“. Марјан је даље рекао да има 
три компаније које су заинтересоване за електротехничара обновљивих извора енергије. 

Тачка 3. 

Небојша Соколовић је кренуо да чита тачку по тачку предлога дневног реда. 
За 1. тачку „Усвајање записника са претходне седнице“ записник са претходне седнице прослеђен је 

члановима ИО у материјалу за седницу. 
За 2. тачку „Актуелности у средњем стручном образовању“ Соколовић је рекао да ће прво позвати 

Милоша Благојевића, помоћника министра за средње образовање и васпитање и образовање одраслих, да 
изнесе актуелности, након њега да Горан Станковић упозна присутне са оним што је послала Маја 
Тодоровић  

3а 3. тачку дневног реда „Разматрање предлога и усвајање Правилника о такмичењу“ Горан 
Станковић је рекао да је предлог Правилника послат као материјал уз позив за седницу ИО и да до сада 
није добио никакав предлог или сугестију за измену тексата правилника и да се исти може ставити на 
гласање. 

3а 4. тачку дневног реда „Оганизација регионалних и републичких такмичења  (теме и области,  
домаћини регионалног такмичења, доношење одлуке о износу учешћа у заједничким трошковима, 
именовање комисије и др.),“ Горан Станковић је упознао присутне са предлогом чланова комисије која ће 
имати задатак да прегледа и допуни теме и обаласти за такмичење из ОЕТ1, ОЕТ2, електронике и 
енергетске електронике и да су Активи предложили следеће чланове: 

ОЕТ 1: Вера Стојановић - ЕТШ "Никола Тесла" - Ниш 
ОЕТ 2:  Звонко Дучић - Техничка школа - Пријепоље 
Електроника: Маријана Богдановић - Техничка школа Сомбор 
Енергетска електроника: Милорад Бједов - ЕТШ "Никола Тесла" – Београд 

Присутни чланови председништва су се сложили са предлогом. 
Соколовић је затим додао да износ учешћа у заједничким трошковима такмичења остане исти (2.000 
динара и 2.500 динара за такмичење сервисера термичких и расхладних уређаја). Сви присутни чланови су 
се сложили са предлогом. Додао је да пошто ће састанку присуствовати представници министарства да не 
треба пуно ширити расправу по овој тачки дневног реда. 

За 5. тачку дневног реда Горан Станковић је рекао да ће седници присуствовати и директор СЕТУ 
“Михајло Пупин“ из Скопља господин Димитар Ѓорѓиев и да ће он укратко представити своју школу и 
колегиница Галина Бојовић један од аутора Збирка задатака за прву годину учења програмирања за ЕИТ 
која ће представити збирку. 

У вези 6. тачке дневног реда Горан Станковић је рекао да нема пријављених школа 
За тачку 7. дневног реда Соколовић је рекао да ће он подсетити чланове ИО на организацију 

заједнице скупштине и да ће школама проследити обавештење у вези почетка резервације смештаја. 
 
Небојша Соколовић је закључио расправу по овој тачки дневног реда 

Тачка 4. 

Није било расправе по овој тачки дневног реда. 
 



Председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и затворио 
седницу. 

 
Седница Председништва завршена је у 10.55 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


